

Title (en)
Skiboot

Title (de)
Schischuh

Title (fr)
Chaussure de ski

Publication
EP 0916273 A1 19990519 (FR)

Application
EP 98810791 A 19980818

Priority
CH 259797 A 19971111

Abstract (en)

The boot has an upper in the form of a plastic shell (1) of variable volume which closes over the foot and lower leg by means of two flaps (10, 11) and fastenings (5, 6). The outside of the shell has zones (12, 13) of substantially lower rigidity than the remainder of the shell, situated on either side of a more rigid strip (15) extending obliquely from the heel to the top of the foot and carrying parts (5a, 6a) of the clasps. The two zones of reduced rigidity are located in the metatarsal/phalangeal joint region and between the heel and malleolus, while the strip (15) is curved in the approximate shape of an arc with its center situated below or in front of the boot.

Abstract (fr)

Chaussure de ski dont la tige est constituée d'une coque (1) en matière plastique à volume variable munie d'au moins un dispositif de serrage (5, 6). Le côté externe (A) de la coque présente des zones (A', A'') de rigidité sensiblement inférieure au reste de la coque et situées de part et d'autre d'une bande (15) plus résistante s'étendant obliquement du talon à l'extrémité antérieure de la coque et portant l'une des parties du dispositif de serrage. Ladite bande a pour effet de maintenir le pied en appui contre le côté interne de la coque et d'améliorer ainsi la prise de carre. <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 5/04 (2013.01 - EP US); **A43B 5/0482** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- FR 2077184 A5 19711015 - ZANATTA RUGGERO
- EP 0645101 A1 19950329 - NORDICA SPA [IT]

Citation (search report)

- [AD] FR 2077184 A5 19711015 - ZANATTA RUGGERO
- [A] EP 0699399 A1 19960306 - LANGE INT SA [CH]
- [AD] EP 0645101 A1 19950329 - NORDICA SPA [IT]

Cited by

FR2838925A1; EP1086629A1; EP2907404A1; WO03090572A1; WO2004052134A1; WO2012010466A1; WO2011069961A1; EP1872678A2; US8893407B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0916273 A1 19990519; EP 0916273 B1 20021106; CH 691753 A5 20011015; DE 69809173 D1 20021212; DE 69809173 T2 20030417; US 2002062580 A1 20020530; US 6474004 B2 20021105

DOCDB simple family (application)

EP 98810791 A 19980818; CH 259797 A 19971111; DE 69809173 T 19980818; US 16686598 A 19981006